
Protokoll fra møte i Fjære Menighetsråd 04. september 2018 

 

 

Tilstede:  Per Arne Gulstad, Helle Bringsverd Taasti, Elin Rogn Nilsen, Per Kristian 

Finstad, Gerd Elsie Larsen, Anne Hodnebrog, Helge Spilling. 

 

 

Forfall: Håkon Lindeberg, Inger Johanne D. Arnevik. 

 

 

 

Sak 37/2018 Godkjenning av protokoll fra møte 05.06.2018 

Vedtak: 

Protokoll godkjent. 

 

 

Sak 38/2018 Satsing på barn og unge. 

Det vil være nyttig å tenke gjennom hvordan menigheten skal 

satse på arbeidet blant barn og unge fremover. Samfunnet og 

kirkestrukturen er i stadig utvikling og vi må tilpasse oss nye 

rammebetingelser. Vår menighet har stor kontaktflate mot 

befolkningen og bør utnytte det så godt som mulig. Vi har 

muligheter til å utnytte våre to sentre, Fevik kirke og FMU-

bygget på en enda bedre måte. 

 

På strategisamlingen i vår ble det foreslått satsning på barn og 

unge, som også involverer barnefamilier. Det var en prioritert 

del av menighetsarbeidet, som gjerne kunne utredes videre. 

Dessuten er vi i oppstarten av en ny givertjeneste for 

menigheten, der vi har fokusert på barn og unge, GI EN NY 

START. På bakgrunn av dette vil vi gjerne se på tilbudet vi har 

i dag og hvordan vi kan gjøre det enda bedre. 

 

Vedtak: 

Menighetsrådet ønsker å etablere en arbeidsgruppe med 

representanter for de ansatte og interesserte fra ulike deler av 

menigheten, 6- 8 deltakere 

Gruppen skal vurdere 

 Gjennomgå hele menighetens tilbud til barn og unge  

 Vurdere om grupper faller utenfor og om det kan være 

behov for endringer 

 Vurdere bruk av ansatte og muligheter for å rekruttere 

en ny medarbeider 

 Vurdere muligheter for å rekruttere flere frivillige til 

arbeidet 

 Foreslå hensiktsmessig fordeling av arbeidet på 

menighetens to sentre, Fevik kirke og FMU-bygget 

Gruppen skal komme med realistiske forslag til tiltak innen 

mars 2019. Tiltakene diskuteres i løpet av våren 2019 av 

gruppen som var deltakere på strategisamlingen i vår 

 

Ansvar: 

Vidar Øvland 
,spurt av Per 
Arne svart ja 

 Ingunn M 
Olsen , Anne 
Marie spør  

Åshild 
Wilhelmsen 
Helle spør  

Geir/Bente 
Bjørge  Anne 
spør  

Valborg 
Elisabeth 
Hodnebrog 
Anne Marie 
spør  

 



Sak 39/2018 Diakonstilling. 

Forespørsel fra diakoniutvalgene i Grimstad og Landvik om å få 

opprettet en diakonstilling i Grimstad. 

Vedtak: 

Fjære menighetsråd støtter fullt ut initiativet for å få en felles 

diakonstilling i Grimstad finansiert gjennom driftsbudsjettet til 

Grimstad kirkelige fellesråd. Fjære menighet ser det vanskelig å 

være med på givertjeneste til en slik stilling fordi vi i nå satser 

på å øke givertjenesten til arbeidet blant barn og unge. 

 

 

Sak 40/2018 Regnskapsrapport pr.31.07. 

Vedtak: 

Menighetsrådet tok regnskapet til orientering. 

 

 

Sak 41/2018 Nytt misjonsprosjekt. 

Vedtak: 

Vi fortsetter samarbeidet med Misjonsalliansen. Denne gangen 

går pengene til arbeidet i Ecuador generelt som foregår i 

slumområdene i millionbyen Guayaquil. 

 

 

Sak 42/2018 Evaluering av gudstjenester og arrangementer. 

Mye folk på gudstjenestene i Fjære kirke i sommer. Det ønskes 

også gudstjenester i Fevik kirke i juli. Kan vi få til dette med 

frivillige medarbeidere? Sommerkveldene med Vidar Øvland 

var godt besøkt og dette er verdifullt for menigheten og bør 

fortsette. Gudstjeneste på Potetfestivalen er flott, men det bør 

gjøres oppmerksom på at det ikke koster noe å delta på 

gudstjenesten. FMU`s loppemarked gikk veldig bra takket være 

mange frivillige som deltok med tilrigging og salg. 

 

 

Sak 43/2018 Eventuelt. 

Det var ingen saker under eventuelt. 

 

 

Orienterings

saker 

Per Arne orienterte om arbeidet med ny givertjeneste. Brosjyren 

som er laget ble delt ut. 

 

Resultatet fra St. Hans i Randvika ble brutto kr. 97 023, for 

parkering til Fjæreheia ble det kr. 54 063 og for loppemarkedet 

ble det kr.305 385. 

 

Andrea Maini har nå påtatt seg oppgave som italiensk konsul. 

 

Fjære kirke leies ut til Øyvind Boye Løvold 5. desember. 

 

TV-aksjonen 21. oktober er til inntekt for Kirkens Bymisjon og 

det forventes at menigheten stiller med bøssebærere. 

 

Helge hadde undersøkt mulighet for å få ett-åring fra Hald og 

Per Arne hadde kontaktet KFUM/KFUK for samme sak. Ingen 

av dem hadde denne tjenesten nå. 

 

 


